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2024 har budt på spændende aktiviteter og mange nye ansigter her i vores gruppe. Der er kommet 
mange nye spejdere og et par nye ledere. Det kræver meget af vores fællesskab at optage mange 
nye mennesker. De nye spejdere og spejderledere skal lærer spejdertanken, vores principper og 
os alle sammen at kende. Vi har heldigvis en stærk ånd her i vores gruppe og vi har god trivsel på 
alle grene.

Vores familiespejdergren er vokset. Vi har mange aktive familier og vi har åbnet op for flere. Vi har 
lavet tilmelding til alle møder, så vi ikke længere behøver at have ventelister af børn. Vi er glade for 
at have både børn og forældre i gruppen og det er dejligt når familiespejderbørnene rykker op til 
mikro og allerede kender både hytten, spejderlederne og gruppen.

Vi holdt tænkedag den 22. februar. Tænkedag er en dag sat af til eftertanke og refleksion for 
spejderne. Vi havde besøg af Anton Lykke Jensen, som fortalte om hans egen tid som spejder. 

Vi var på divisionsturnering i foråret. Der var god opbakning i de fleste grene, men desværre blev 
troppens turnering aflyst, på grund af for få tilmeldte fra de andre grupper i divisionen.

I sommers var der  divisionssommerlejr på Gurredam. Knud Rasmussen Gruppen kom med 70 
børn og voksne. På trods af lidt svingende vejr og et par aflyste aktiviteter fik vi en rigtig god tur. 

Efter sommerferien lagde vi hårdt for med Oprykning og ”sov ude”. Begge arrangementer havde 
rigtig god opbakning og vi glæder os altid over, at invitere spejdernes familier med til vores 
arrangementer. 

Vi havde en hel flok ledere afsted på uddannelsesmarked i efteråret. Uddannelsesmarked bliver 
arrangeret af korpset og er en mulighed for at få ny inspiration, møde spejderledere fra andre dele 
af landet og lærer nye færdigheder. Lærdommen er allerede blevet omsat i praktiske forløb på flere 
grene.

Vi havde også trop spejdere til PLAN, hvor vores unge mennesker møder spejdere fra andre dele 
af landet. Det er en mulighed for at vokse og få spejderminder, der holder hele livet.

Desværre har vi ikke længere Sct. Georgeløb. Til gengæld har grenene, særligt junior, været gode 
til at arrangerer overnatninger fordelt over hele året. Troppen har holdt hytteuge og vi er rigtig 
glade for den gode opbakning vores unge mennesker får af forældre. Tak for det.

Vi holdt vandredag, hvor mere end 150 mennesker var ude og vandre i flok. Der blev gået 
distancer mellem 50 km og 2½ km. Tilbage i hytten var der gullasch og brød til alle. Det var en 
dejlig dag med godt humør, ømme fødder og røde spejderkinder.

Vi har også været på nat-hejk, hvor vores ene patrulje udmærkede sig, til decemberfejde, hvor en 
juniorpatrulje vandt og holdt båljuletræ, hvor vi i år var 68 tilmeldte spejdere! Så mange har vi 
aldrig været før.

Vi har kørt loppegrejer og minder venligt om, at hvis du ikke allerede har tilmeldt dig, så skynd dig 
at gøre det allerede nu. Alle skal kører to gange loppekørsel pr. spejder. Vi har også solgt 
juletræer, med god opbakning fra forældregruppen. Det gav et pænt overskud. Tak for det. 


